
Til Fredericia Kommune 7. januar 2020

Høringssvar vedrørende reducering af busafgange til Vejlby Sogn – linje 6.

Vi har stor forståelse for, at det for dyrt at sende bussen til Trelde Næs enten uden passagerer eller med
meget få.

Dog vil det berøre nogen, at den tidlige afgang nedlægges, da den bruges af nogen til at komme på arbejde
evt. via togforbindelser, der skal nås.

Aflysning af de sene afgange vil gå ud over dem, der vil have mulighed for at benytte aftenskole eller sport i
Bøgeskov eller Fredericia og togpassagerer, der skal hjem fra banegården.

Det vil blive for dyrt for passagererne, hvis der skal bruges Flextaxa som alternativ.

Vi foreslår at man tilbyder Flextur for en pris, der svarer til, hvad det koster med bussen.

Hvis folk skal bruge Flextaxa eller Plustur skal de åbenbart bestille i god tid, men det vil også i de fleste
tilfælde være muligt, hvis det er til og fra arbejde eller aftenskole / sport. Der skal nok bare informeres lidt
bredere om muligheden.

Hvis ikke der er gode transportmuligheder til og fra Fredericia, tror vi det vil blive vanskeligere at få folk til
at flytte til området. Især i forhold til de unge, der ikke selv har kørekort, er det en stor opgave at
transportere til og fra fritidsaktiviteter.

Det bør også undersøges nærmere, hvad behovet i området er i form af en høring. Det kan være fordi tider
eller ruter passer dårligt med skole, gymnasiet, teknisk skole, handelsskole, idræt m.v. at bussen ikke er
mere brugt.

En god ide ville også være, hvis man kunne medbringe sin cykel med bussen. Så ville det være muligt at
cykle det stykke, der evt. mangler i den ene eller begge ender af ruten. Det ville givet vis betyde, at flere
ville benytte bussen.

På vegne af

Vejlby Sogns Beboerforening

Ulla Jensen
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